Verbal Rating Scale

Bron: Herr, K. A. & Mobily, P. R. (1993). Comparison of selected pain assessment
tools for use with the elderly. Appl.Nurs.Res., 6, 39-46.

Instructions: Have the patient circle the words to indicate the intensity of current pain.
Document the corresponding number that the patient marks on this tool. A response
of “No Pain” is given a value of zero, whereas a response of “Pain As Bad As It
Could Be” is given a value of six. Evaluating the numerical value of the pain score or
the descriptor selected by the patient over time helps determine whether pain
intensity is less following pharmacological and/or nonpharmacological treatments.

Pain as bad as it could be
Extreme pain

Severe pain

Moderate pain

Mild pain

Slight pain

No pain

Reprinted with permission from the Dr. K. Herr.
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Verbal Rating Scale

Instructions : Demandez au patient d'entourer les mots qui correspondent au mieux a
I'intensité actuelle de sa douleur. Considérez le nombre correspondant aux mots que
le patient a choisi. Pour la réponse "pas de douleur" donnez la valeur 0, alors que
pour "la pire douleur qui puisse exister" donnez la valeur 6. Evaluer régulierement les
mots que le patient choisi a intervalle réguliers permet de déterminer si l'intensité de
la douleur augmente ou diminue en regard des traitement médicamenteux ou non
médicamenteux que vous mettez en ceuvre.

e La pire douleur qui puisse exister
e Douleur extréme

e Douleur sévere

e Douleur modérée

e Douleur légeére

e Douleur insignifiante

e Pas de douleur

972



